
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 17. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 353
Vil ministeren oplyse i hvor mange kommunale sager på socialområdet, myndighederne 
har betalt for en tolk årligt i de seneste fem år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Broman Mølbæk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Charlotte.Broman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand

1/1

Offentligt
SOU Alm.del - Spørgsmål 353

Socialudvalget 2024-25


